
PRESENT SIMPLE – JEDNODUCHÝ PRÍTOMNÝ ČAS 

 používame, keď hovoríme o činnostiach v prítomnosti, ktoré sa opakujú pravidelne a keď hovoríme o všeobecne 

pravdivých skutočnostiach. 

 

I                                                              -    Učím sa                 

you                    learn  English.           -     Učíš sa/ Učíte sa               angličtinu. 

we                                                          -    Učíme sa 

they                                                       -    Učia sa 

      

he                                                           -  On       

she                    learns  English.          -  Ona                 sa učí angličtinu. 

it                                                             -  Ono 

 

 u slovies, ktoré sa končia na -s, -h, -x, -z, -o , pridávame v 3 osobe koncovku –es (teaches, goes, faxes...) 

u slovies , ktoré končia na –y, písmeno y vypustíme a pridáme koncovku – ies (carries...) 

 


